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ORIOL RIBALTA

L’ALCALDEL’ALCALDEL’ALCALDE

També cal posar en valor la Festa Major 
de Cornet el passat agost, i les Festes 
d’Estiu de Cabrianes, que aquest any va 
estar ambientada en els jocs olímpics i hi 
va oferir activitats variades per a tots els 
públics. Ambdues van ser un èxit i molt 
participatives.

Aquest darrer trimestre inaugurem el nou 

de les entrades de Sallent i el converteix 
en un espai apte per poder-hi dur a terme 
activitats de caràcter públic gràcies a les 
plataformes que s’hi han construït. Pel que 
fa a la nova residència, actualment estem 
en fase de licitació de la construcció de 
les obres, i esperem ben aviat poder-vos 
anunciar quina empresa s’encarregarà de 
la construcció i quan començarà. 

mai abans havíem estat tan a prop de 
tenir la nova residènciA.

Benvolgudes i benvolguts,

Escric aquestes línies després d’haver viscut una Festa Major extraordinària. La rebuda 
que li heu donat tots els sallentins i sallentines ha superat qualsevol expectativa, 
agrupant milers de persones a la Torre del Gas, a la Plaça de Sant Antoni Maria Claret, 
acompanyant-nos el dia de la Diada al Parc Pere Sallés, venint amb els més petits i 
petites de casa a refrescar-vos al carrer Secretari Bonet... Us vull donar les gràcies per 
la vostra entrega i il·lusió i també vull agrair a tota l’organització el seu esforç i la seva 
dedicació perquè tot surti bé. I així ha sigut.

Voldria felicitar també tot l’equip de 
Fàbrica Vella, que enguany compleix cinc 
anys. En tot aquest temps, hem vist com 
ha anat creixent i fent-se un lloc entre 
els sallentins i sallentines, oferint una 
programació de luxe, obrint les portes a la 
creació i innovació artística i apostant per 
les produccions locals amb segell sallentí. 

ANIMO TOT L’EQUIP DE FÀBRICA VELLA A 
CONTINUAR AMB LA SEVA TASCA, FENT DE 
LA CULTURA UN DELS BÉNS MÉS VALUOSOS 
DEL NOSTRE POBLE. i circuits interns de 
l’Aju
Finalment, voldria fer referència a un 
dels elements que vaig destacar durant el 
discurs de la Diada Nacional: la necessitat 
que tenim com a país d’arribar al consens 
en dos àmbits clau, que són l’amnistia i 
l’autodeterminació. Per això vull fer una 
menció al retorn de l’exili de la sallentina 
Anna Gabriel. Ningú ha de ser privat de 
llibertat per raó de la defensa de les seves 
idees polítiques.
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